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Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Na prośbę i wniosek mieszkańców i ze względu na notoryczne przekroczenia norm arsenu w
powietrzu  w  Legnicy,  proszę  o  informacje  na  temat  arsenu  oraz  zagrożeń  związanych  z  jego
oddziaływaniem na zdrowie człowieka. 
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